
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 3. 4. 2024 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
VV schvaluje 

 
105/24. Zapisovatele zápisu Ing. Ivana Trusková     - 12 hlasů pro. 
106/24. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: 

p. Milan Klečka a p. Albert Jíra      - 12 hlasů pro. 
107/24. Program jednání       - 12 hlasů pro. 
108/24. Návrh na vyznamenání       - 13 hlasů pro. 
109/24. Návrh na usnesení       - 13 hlasů pro. 
110/24. Zrušení příštího termínu zasedání VV OSH Klatovy (19. 6. 2024)  - 13 hlasů pro.  

 

VV bere na vědomí 
 
203/24. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček.  
204/24. Provedení vyhodnocení společného zasedání (26. 3. 2024), které provedl starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček. 
205/24. Vyhodnocení okresního plesu, které provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 
206/24. Informace k čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí roku 2024, které přednesl předseda OKRR p. Václav Lašek.  
207/24. Informace z odborných rad, které přednesli vedoucí odborných rad. 
208/24. Informace z KSH, které přednesl Josef Veith náměstek starosty KSH a doplnil starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček. 
209/24. Diskusní příspěvek náměstka starosty OSH p. Bohumíra Bucifala, DiS., doplnil starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček. Další diskusní příspěvek p. Františka Dleska, doplněný náměstek starosty OSH p. 
Bohumírem Bucifalem, DiS., a starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem. 

210/24. Diskusní příspěvek p. Františka Hroudy, doplněný starostou OSH p. Jaroslavem Šimáčkem a Jiřinou 
Janečkovou.  

211/24. Diskusní příspěvek p. Františka Dleska, doplněný vedoucím ORR p. Josefem Nohou. 
 
Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno   
        
 

- 13 přítomných členů VV bylo pro. 
 
Účast na zasedání - 13 přítomných, 6 členů VV se omluvilo a    

 1 člen přišel se zpožděním. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 

……………………………..….       ………….……………………... 
Milan Klečka                  Albert Jíra 

 

 
Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 3. 4. 2024 
 
 
 



Z Á P I S 

 
z 16. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 3. 4. 2024 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
Jednání zahájil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, všechny přítomné přivítal. Seznámil s programem, který byl 
všemi hlasy schválen bez připomínek. Zapisovatelem byla zvolena Ing. Ivana Trusková. Pp. Milan Klečka a 
Albert Jíra byli zvoleni jako ověřovatelé zápisu. Starosta  OSH p. Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění 
usnesení z posledního VV, všechny úkoly byly splněny.  
 
Následovalo hodnocení Společného zasedání. Vyhodnocení společného zasedání, které proběhlo  
26. 3. 2024, provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Účast byla obvyklá. Zasedání bylo dobře zorganizované. 
Spolupráce s vedením hotelu Rozvoj je velice dobrá a OSH Klatovy v ní hodlá i nadále pokračovat.  
 
Čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí roku 2024 přednesl předseda OKRR p. Václav Lašek. V rozvaze máme 
stanoveno na příjmy 1683 tis. Kč a 1683 tis Kč na výdaje. K 30. 3. 2024 jsou příjmy 1505  tis. Kč a 721 tis. Kč 
zatím výdaje – největší výdaj jsou odvedené členské příspěvky do Prahy, což činilo cca 500 tisíc. Zatím těžko 
hodnotit, vše se pořádně nerozběhlo. Hospodaření je naplánované dobře a vývoj je dobrý.  
 
Vyhodnocení plesu provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Celý ples hodnotil velice pozitivně, panovala 
dobrá atmosféra, účast nebyla vysoká, ale poděkoval všem zúčastněným i těm, kteří se podíleli na organizaci.  
Dále poděkoval členům OR za darování tomboly. Uvedl, že z případných chyb se poučíme a je důležité hlídat 
organizaci plesu. Jako další k plesu promluvil náměstek starosty KSH p. Josef Veith ohledně kritiky jeho osoby 
za prodej 40-ti kusů lístků do tomboly. Upozornil, že tyto lístky nebyly jen pro jednoho člověka, ale pro skupinu 
lidí u jednoho stolu. Proběhla diskuse ohledně prodeje lístků. Z plesu je zisk 59 tisíc Kč. 
 
Následovaly informace z odborných rad.  
ORR – informace podal vedoucí ORR p. Josef Noha – rada se schází dle plánu práce. Byly řešeny především 
termíny a zabezpečení soutěží a OZ k tomu. Změna času PHL v Nýrsku, kdy bude od 10:00 hod. Na krajskou 
soutěž je domluveno doplňování vody s firmou Šumavské vodovody a kanalizace a.s. 
 
ORM – informace podal vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS.  – veškeré informace již byly podány na 
společném zasedání. Poprosil o rozhodčí na Plamen v Rabí, který bude nakonec jednodenní 25. 5. 2024. 
Rozhodčí by se měli dostavit mezi 7:15 a 7:30. 
 
ORŽ – Informace podala vedoucí ORŽ Marie Kořínková, DiS. – hodně se vše prolíná s ORR a nemá nic na 
doplnění.  
 
ORP – informace podala Ing. Ivana Trusková, vedoucí OORP. Proběhlo vyhodnocení okresního kola PO očima 
dětí a mládeže 2024, byly vybrány nejlepší práce a ty byly zaslány na kraj. Ocenění   za první tři místa budou 
předána na hotelu Rozvoj 7. 5. 2024 od 17. hodin, všichni ocenění budou osloveni kanceláří OSH. V současné 
době jsou naplánovány dva termíny zkoušek pro získání odbornosti Preventista II a III. Sušice – 26. 4. 2024 a 
Klatovy 12. 4. 2024. 
 
AZH –vedoucí AZH p. Václav Drha  je omluven a informace podal p. Albert Jíra a uvedl informaci od vedoucího 
AZH z Domažlic ohledně úmrtí člena. Pokud bude včas informovaná Praha, věnuje na pohřeb zesnulého člena 
AZH věnec.  
 
Informace z KSH předal náměstek starosty KSH p. Josef Veith. Momentálně není nic nového. Příští týden 
proběhne zasedání VV KSH a bude volen nový člen KROO. 
 
V rámci bodu různé bylo diskutováno následující: 
 



Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček promluvil o oslavách, kdy pořádající SDH bude vždy osloveno členem VV 
z jejich obvodu. V Nezdicích zkoušky Hasič II a III. Dále promluvil o praktické části školení trenérů – 23. 3. 2024. 
Dále upozornil na školení rozhodčích v PS, kde je zatím přihlášeno 10 lidí. Proběhla diskuse ohledně náročnosti 
zkoušek a testů a kvality rozhodčích. 
 
Následovala diskuse. 
Jako první příspěvek měl vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal DiS., ohledně OZ ke krajské soutěži dorostu, která 
proběhne na našem okrese. Upozornil na klauzuli, že pokud okres nedodá rozhodčího, jeho družstvo nebude 
připuštěno do soutěže. Zdá se mu to proti pravidlům. Rozhodčí jsou problém všude. Doplnil toto starosta OSH 
p. Jaroslav Šimáček, že za náš okres dodáváme vždy více rozhodčích, než je požadováno. Dále bylo 
upozorněno, že tohoto pravidla se dá zneužít pro lepší umístění některých soutěžících.  
 
František Dlesk promluvil k plánovanému Plamenu na Rabí, kde v rámci hlasování ORM neprošla 2denní 
soutěž o jeden hlas. Rozdělení by bylo ideální na mladší a starší, každá kategorie jeden den. Navrhl, aby bylo 
rozhodnuto v rámci VV. Toto doplnil vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, že největší problém je s rozhodčími na 
oba dny. Negoval nové hlasování v rámci VV, rozhodně nechce jít proti rozhodnutí ORM. Starosta OSH p. 
Jaroslav Šimáček doporučil ještě jednou projednat v rámci ORM a také nechce jít proti rozhodnutí ORM, které 
je čistě v jejich gesci. Ještě doplnil vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, který uvedl, že ještě přemýšlel o diskusi 
s vedoucími kolektivů, ale asi by to nebylo úplně konstruktivní – názorů je hodně a je nutné na školení 
v Janovicích přijít s jasným rozhodnutím. Problém 2denní soutěže je i ohledně místa, předpokládá, že bude 
více zájemců o pořádání ZHVB. 
 
Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček navrhl, zrušení jednání VV, které se má uskutečnit 19. 6. 2024. Vše již má VV 
projednáno a ostatní teprve bude probíhat. O tomto bylo hlasováno a schváleno. 
 
František Hrouda upozornil na pojištění, které jako hasiči máme a není úplně ideální a plnění je velice malé. 
Poprosil o zamyšlení nad tím, zda nepojistit pořádající akce extra. Toto doplnil vedoucí ORM p. Bohumír 
Bucifal, že má SDH Sušice akce pojištěné. Toto doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, že v rámci pojištění 
není úplně špatné krytí mimo soutěže. Není ideální plnění v rámci sportu. Pokusí se na toto zeptat při jednání 
starostů. Vedoucí OKRR p. Václav Lašek upozornil, že rozhodující pro pojištění je také, zda je soutěžící uvedený 
na přihlášce do soutěže a zda je k dispozici zpráva od lékaře. Pan František Hrouda našel informace ohledně 
pojištění, kdy kolektivní pojištění vyjde cca 60 Kč na jednoho a cca 500 Kč za družstvo. Pí. Jiřina Janečková 
upozornila, že dle vedení jsou naše pojistky spíše na velké úrazy a že se předpokládá, že ten, kdo sportuje, má 
vlastní pojištění.  
 
Další diskusní příspěvek měl p. František Dlesk ohledně PHL v Lubech, kde jsou 2 soutěže v jeden den – sport 
a klasika. Dříve by toto byl problém. Doplnil vedoucí ORR p. Josef Noha, že se dalo do podmínek, že Luby 
pořádají 2 soutěže, ale v pravidlech je každý jedna soutěž. Promluvil o tom, že se jedná o ulehčení družstvům 
– 11 týdnů – 12 soutěží. Můžou si takto vybrat a nemusí kvůli dostatečnému zisku bodů jezdit na 12 soutěží.   
 
Byly schváleny návrhy na vyznamenání. 
Nikdo další se nehlásil do diskuse.  Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček všem poděkoval a ukončil jednání.  
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 

……………………………..….        ………….……………………... 
Milan Klečka                           Albert Jíra 

 
 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková                                                          V Klatovech 3. 4. 2024 
 


